

My Faith is solid on the promises of Jesus

In a time like this, the question that so many are asking is "*How can we live peacefully in a world full of trouble, atheism and anti-Christian beliefs?*"

It as though the entire world is against us.

Hang on!

Be steadfast and trust the never failing and everlasting promises of the Lord!

Remember that we are pilgrims on this earth, beloved by the Heavenly Father and bound for our Heavenly Home to be with the One that saved us.

Here are seven (7) promises from the Word of God that never fail:

1. "Therefore, my beloved brethren, be steadfast, immovable, always abounding in the work of the Lord, knowing that your labour is not in vain in the Lord". (1 Corinthians 15:58)
2. "I am the vine, you *are* the branches. He who abides in Me, and I in him, bears much fruit; for without Me you can do nothing". (John 15:5)
3. "He who loves his brother abides in the light, and there is no cause for stumbling in him". (1 John 2:10)
4. "Whoever abides in Him does not sin. Whoever sins has neither seen Him nor known Him". (1 John 3:6)
5. "Now he who keeps His commandments abides in Him, and He in him. And by this we know that He abides in us, by the Spirit whom He has given us". (1 John 3:24)
6. "Whoever confesses that Jesus is the Son of God, God abides in him, and he in God". (1 John 4:15)
7. "And we have known and believed the love that God has for us. God is love, and he who abides in love abides in God, and God in him). (1 John 4:16)

✞ *ثبت إيماني يا يسوع* ✞

لسان حال الكثيرين في هذه الأيام هو

كيف نستطيع أن نحيا حياة متزنة وهادئة

في عالم طغت عليه الأفكار والإيديولوجيات

الإلحادية المنكرة لله وللقيم الأخلاقية الموروثة عن الآباء والأجداد خاصة بزمن الكورونا

:- اليكم الجواب من الانجيل

1:- كُونُوا رَاسِخِينَ، غَيْرَ مُتَرَعِّضِينَ، مُكْثِرِينَ فِي عَمَلِ الرَّبِّ كُلِّ حِينٍ، عَالِمِينَ أَنَّ تَعَبَكُمْ لَيْسَ بَاطِلًا فِي الرَّبِّ " (رسالة بولس الرسول الأولى إلى أهل كورنثوس 15: 58)"

2:- " أَنَا الْكَزْمَةُ وَأَنْتُمْ الْأَعْصَانُ. الَّذِي يَثْبُتُ فِيَّ وَأَنَا فِيهِ هَذَا يَأْتِي بِثَمَرٍ كَثِيرٍ، لِأَنَّكُمْ بَدُونِي لَا تَقْدِرُونَ أَنْ تَفْعَلُوا شَيْئًا "(إنجيل يوحنا 15: 5)"

3:- مَنْ يُحِبُّ أَخَاهُ يَثْبُتُ فِي التُّورِ وَلَيْسَ فِيهِ عَثْرَةٌ" (رسالة يوحنا الرسول الأولى 2: 10)"

4:- كُلُّ مَنْ يَثْبُتُ فِيهِ لَا يُخْطِئُ، كُلُّ مَنْ يُخْطِئُ لَمْ يُبْصِرْهُ وَلَا عَرَفَهُ" (رسالة يوحنا الرسول الأولى 6: 3)"

5:- مَنْ يَحْفَظُ وَصَايَاهُ يَثْبُتُ فِيهِ وَهُوَ فِيهِ. وَبِهَذَا نَعْرِفُ أَنَّهُ يَثْبُتُ فِيْنَا: مِنَ الرُّوحِ الَّذِي أَعْطَانَا" (رسالة يوحنا الرسول الأولى 3: 24)"

6:- مَنْ اعْتَرَفَ أَنَّ يَسُوعَ هُوَ ابْنُ اللَّهِ، فَاللَّهُ يَثْبُتُ فِيهِ وَهُوَ فِي اللَّهِ" (رسالة يوحنا الرسول الأولى 4: 15)"

7:- اللَّهُ مَحَبَّةٌ، وَمَنْ يَثْبُتُ فِي الْمَحَبَّةِ، يَثْبُتُ فِي اللَّهِ وَاللَّهُ فِيهِ" (رسالة يوحنا الرسول الأولى 4: 16)"